
5th Session, 50th Legislature,
New Brunswick,
36 Elizabeth II, 1987

FACULTY OF JUN 04 1987
LAW LIBRARY
UNIVERSITY OF
NEW BRUNSWICK

5^e session 50^e Législature,
Nouveau-Brunswick,
36 Elizabeth II, 1987

49

BILL

AN ACT TO AMEND THE
CONFLICT OF INTEREST ACT

PROJET DE LOI

LOI MODIFIANT LA LOI SUR LES
CONFLITS D'INTÉRÊTS

MR. FRANK McKENNA

M. FRANK McKENNA

**An Act to Amend the
Conflict of Interest Act**

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

1 *Section 8 of the Conflict of Interest Act, chapter C-16.1 of the Acts of New Brunswick, 1978, is amended by adding subsection (3) as follows:*

8(3) Any person may examine the written disclosures filed with the designated judge of the Supreme Court upon attending at the prescribed office during regular business hours for such examination.

**Loi modifiant la
Loi sur les conflits d'intérêts**

Sa Majesté, sur l'avis et du consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, décrète:

1 *L'article 8 de la Loi sur les conflits d'intérêts, chapitre C-16.1 des Lois du Nouveau-Brunswick de 1978, est modifié en ajoutant le paragraphe (3) ainsi qu'il suit:*

8(3) Quiconque se présente à un bureau désigné par règlement durant les heures d'ouverture peut prendre connaissance des divulgations faites au juge désigné de la Cour suprême.

5th Session, 50th Legislature,
New Brunswick,
36 Elizabeth II, 1987

5^e session 50^e Législature,
Nouveau-Brunswick,
36 Elizabeth II, 1987

BILL

PROJET DE LOI

**AN ACT TO AMEND THE
CONFLICT OF INTEREST ACT**

**LOI MODIFIANT LA LOI SUR LES
CONFLITS D'INTÉRÊTS**

Read first time

Première lecture

Read second time

Deuxième lecture

Committee

Comité

Read third time

Troisième lecture

MR. FRANK McKENNA

M. FRANK McKENNA
